
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for fødevarer, fiskeri og ligestilling

Dato: 20. september 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 126

Vil ministeren kommentere artiklen ”Landmænd må ikke længere skyde deres dyr på

marken: »Dybt problematisk«”, som blev bragt i Jyllands-Posten den 21. august 2019

(https://jyllands-posten.dk/indland/ECE11565000/landmaend-maa-ikke-laengere-skyde-

deres-dyr-paa-marken-dybt-problematisk/), og samtidig redegøre for den EU-regel, som

Fødevarestyrelsen henviser til?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lise Bech (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Lise.Bech@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen

formand
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